
第三天  济州岛    （早/午/晚)
早餐后，将游览位山茶花之丘，这里擁有世界上最大的山茶花、花期
最早的山茶花，以及散發香味的山茶花，共計有500多種、6000多株的
山茶花樹聚集在此。除了山茶花外，還種植了椰子樹等各種造型樹，
為一造景樹木園。接着，前往游览泰迪熊博物馆，在内展示着各国不
同造型的玩偶熊。毕后，将参观护肝宝专卖店、人参专卖店、化妆品
总汇和免税店。毕后，游览濟州海洋世界+海洋剧场表演，為亞洲最大
的水族館，將5,000多隻海洋生物齊聚此處，不僅可以看到各種魚類，
在接觸池還能近距離直接碰觸海洋生物。过后，游览海女博物馆，这
里展现济州海女生活历史的海女博物馆以济州的象征“海女”为主题
展示了海女的生活风俗，信仰，岁时风俗，海女共同体以及济州岛民
的历史，女性，生计，经济，海洋，信仰等济州传统文化。
酒店：济州妍洞豪生酒店或同级（当地5星级酒店）

第四天  济州岛           （早)
早餐后，全天自由活动。
酒店：济州妍洞豪生酒店或同级（当地5星级酒店）

第五天  济州岛 / 吉隆坡       （早/机上用餐)
早餐后，将前往土特产店自由购物，作最后冲刺，购买韩国当地特产
。毕后，前往国际机场乘搭班机，带着美好回忆飞返吉隆坡。

第一天  济州岛          （机上用餐/晚)
集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续，乘搭国际航班飞往美丽的济
州岛。抵达济州岛机场后，将开始我们的旅程。首先将前往济州岛内
历史最悠久的建筑物之一观德亭（含入门票），是世宗30年(1448)牧
使辛淑晴为了训练士兵而创建的。观德取义为“射箭的人平时修身养
性，训练德行”，观德亭的梁柱上刻画着十长生图，赤壁大捷图，大
狩猎图等格调较高的壁画，观德亭的匾额是安平大君流传下来的亲笔
题字。毕后，将参观汉拿树木园（3月尾-4月中将安排赏樱、10月中
-11月中将安排赏枫），这里还有濒临灭种危机的2722棵受保护植物，
并培育招灵木、万年豆等珍贵植物及只有在天地渊才有的竹节草。过
后，前往游览龙头岩，此岩是火山爆发时喷出的熔岩在海中凝结在海
上而成，模样有如龙头。然后前往被称为“鬼路”的神奇之路。
酒店：M-STAY酒店或同级（当地5星级酒店）

第二天  济州岛          （早/午/晚)
早餐后，前往游览城山日出峰，海拔182米，系10万年前海底火山爆发
而形成，城山日出峰顶观日出可谓是叹为观止。这里于2000年7月19日
被指定为地方天然纪念物，2007年被联合国教科文组织指定为世界自
然遗产。毕后，参观涉地可支，位于济州岛东部海岸的一端。“涉地
”是这一地区古时的名称，“ 可支”则是济州方言，意为向外突出的
地形。涉地可支所在的海岸悬崖上是一片宽阔的草地，没有一棵树木
，海岸上耸立着一块名为仙石的岩石。然后参观城邑民俗村，可以看
到宅屋的屋顶是以茅草覆盖，院墙是以石头砌成，还有民宅的门户是
以木架取代。接着，游览在濟州道西歸浦市的柱状节理带，可見石柱
在海岸邊層層堆積。這是濟州島的自然保護對象。柱狀節理帶是漢拏
山噴出的熔岩流入中文地區前海時冷卻而成，由大大小小的四方或六
角型的石柱(30公尺)組成。這裡還以驚濤擊打近20公尺高的懸崖以及
海邊垂釣而有名。 接着，参观药泉寺，以朝鲜初期典型佛教建筑样式
所建，为单一寺刹中相当大型的建筑物。法堂内部有韩国境内最高5ｍ
的主佛毘卢舍那佛，供奉在高达4ｍ的座台上。左右两边的墙壁上有巨
大的帧画雕刻。接着，参观奥雪绿雪绿茶博物馆，是一座综合型韩国
茶文化展览馆，向游客讲述著韩国茶文化的变迁史、茶叶的制作过程
、茶叶的用途、茶的种类等相关知识。
酒店：M-STAY酒店或同级（当地5星级酒店）

*以上的景点和风味餐先后顺序可根据具体的情况有所调整*
*倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代*
*在主要节日、商业展览、旅游旺季期间，住宿酒店可能需安排在另一个城市*
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行程特色行程特色行程特色行程特色
《住宿市区酒店》步行至妍洞步行街只需10分钟
《住宿济州岛南部2晚+北部市区2晚》节省了
 行程上坐车的时间
《山茶花之丘》这里拥有世界上最大的山茶花
《海洋世界》亚洲最大的水族馆，人气韩剧
【听见你的声音】曾在此取景，其最吸引的看点
 之一就是那整面大墙壁的水幕“济州的大海”，
 让人宛如置身真实的海底世界。
 **特别安排《海洋剧场表演》**
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**韩式自助餐   **济州黑毛猪肉烧烤
**鲍鱼海鲜砂锅
**大长今韩定食+烤鱼
**韩式猪肉烧烤
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风味餐



D3 JEJU ISLAND                     (B/L/D)
After breakfast, proceed to Camellia Hill is a camellia arboretum that was 
created on a plot of land in Sangchang-ri, Andeok-myeon, Jeju-do that spans 
172,000 square meters. The arboretum is home to 6,000 camellia trees of 500 
different species including species that are known to produce the world’s 
largest and earliest blossoms. After that, visit to Teddy Bear Museum, offers a 
glimpse into the unique lifestyle of Teddy Bears. Then will visit Aqua Planet 
Jeju+show, boasts the largest aquarium facility among East Asian countries. 
Housing over 5,000 marine creatures from domestic regions and abroad, the 
Jeju branch is a highly recommended place to visit for all, especially for family 
visitors. After that visit to The Jeju Haenyeo Museum, exhibits various photos of 
haenyeo female divers and their activities, to provide an accurate picture of 
their lives.  Then will visit to Ginseng center, Korea Herb center Raisin tree, 
cosmetic shop and duty free shop. 
Hotel: Howard Johnson Hotel or similar (Local 5stars hotel) 

D4 JEJU ISLAND                 (B)
Today will free at your own leisure. 
Hotel: Howard Johnson Hotel or similar (Local 5stars hotel) 

D5 jeju island / KUALA LUMPUR                                 (B/MOB)
After breakfast, proceed to Local Product Shop for final shopping. Then proceed 
to Jeju International Airport for your departure flight back to Kuala Lumpur.

D1 KUALA LUMPUR / JEJU ISLAND                              (MOB/D)
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Jeju 
Island. Upon arrival, we will start our journey at Jeju. First will visit to 
Gwandeokjeong Pavilion (entrance ticket included), one of the oldest standing 
architectures on Jeju Island, Gwandeokjeong Pavilion was built by Pastor Sin 
Suk-Cheong in the thirtieth year of King Sejong's reign (1448) as a training 
ground. Then will visit to Halla Arboretum (end of march - middle of april will 
arrange view of Sakura, middle of october  - middle of november will arrange for view 
of Maple leaf) , was established for the study and the preservation of the natural 
environment. At Halla Arboretum you can meet the four-season flower forest, 
colorful forests, and the beautiful seasons of mother nature at Halla. After this, 
will visit to Yongduam Rock, this rock is volcanic rock that is emitted when a 
volcanic eruption of lava in the sea. Then visit to Mysterious Road experience in 
violation to the attractiveness of the mysterious of nature.
Hotel: M-Stay Hotel or similar (Local 5stars hotel) 

D2 JEJU ISLAND                               (B/L/D)
After breakfast, visit to Seongsan Sunrise Peak, Seongsan Ilchulbong Peak rose 
from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago. The sunrise 
from the crater is magnificent. Also the Seongsan Ilchulbong Peak surrounded 
by bright yellow colored canola flowers in the spring is truly a sight to behold. 
Then will visit to Seopjikoji is located at the end of the eastern shore of Jeju 
Island and boasts a fantastic scenery especially in April when yellow canola 
flowers are in full bloom. "Seopji" is the old name for the area, and "Koji" is Jeju 
dialect meaning a sudden bump on land. After this, visit to Seongeup Folk Village, 
Cultural properties in the folk village have been handed down from generation 
to generation and include treasures such as residential houses, Confucian 
shrines and schools, ancient government offices, stone statues, large 
millstones (pulled by horses or ox), fortress ruins, and stone monuments. Then 
will visit Jusangjeolli Cliff, was formed when the lava from Hallasan Mountain 
erupted into the sea of Jungmun. They are rock pillars shaped like cubes or 
hexagons of various sizes and almost seem as if stone masons had carved 
them out. Then will visit the architectural style of Yakcheonsa Temple, is reminis-
cent of that of Buddhist temples of the early Joseon Dynasty. Measuring an 
impressive 30m high and spanning a total area of 3,305 meters squared, it is 
the largest temple in the East. Then will visit O'sulloc Tea Museum, was the first 
tea museum opened by Amore Pacific in 2001 with the aim of introducing and 
spreading Korean teas and the traditional tea culture of Korea. 
Hotel: M-Stay Hotel or similar (Local 5stars hotel) 
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*The itinerary & meals are subject to the final discretion of the local operator*
*If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative*
*During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned*

CONTACT            PRICE       DEPARTURE DATE

SPECIAL ARRANGEMENTSPECIAL ARRANGEMENTSPECIAL ARRANGEMENTSPECIAL ARRANGEMENT
<CITY CENTRE HOTEL> 10mins walking distance to
  Yeondong shopping street
<CAMELLIA HILL> largest Camellia in the world
<AQUA PLANET> largest aquarium facility among 
   East Asian countries
**Special arrange [Ocean Arena Show] **
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~ CUISINES EXPERIENCE ~~ CUISINES EXPERIENCE ~
** KOREAN STYLE BUFFET
** JEJU SPECIAL BLACK PORK BULGOGI
** ABALONE SEAFOOD STEAMBOAT
** DAE JANG GEUM CUISINE + ROAST FISH
** KOREAN STYLE PORK BBQ
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